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این چه عدالتی است که یک شهر با جمعیتی کمتر از 5 هزار نفر برای مهرماه 92 مبلغی بالغ بر یک میلیارد تومان از   
ارزش افزوده درآمد داشته باشد و شهری مثل زارچ با جمعیت چند برابر ، حدود یکصد میلیون تومان، شهر دیگر با جمعیت

بگیرد و دیگری 220 میلیون تومان و با کمال تعجب و تاسف ، یکی از شهرها حدودسه هزار نفر ، یک میلیارد تومان 
یازده میلیارد تومان به حسابش واریز شود.

  

   
استاندار محترم استانیجناب مهندس میرمحمّد   

  

  با سلام و ارادت           

  

       احتراماً ، ضمن تبریک مجدد انتصاب حضرتعالی به استانداری استان، استدعا دارد دستور فرمایید در مورد رفع   
تبعیض در پرداخت های اداره امور مالیاتی به شهرداری های استان مربوط به مالیات بر ارزش افزوده ، اقدامات لازم
انجام و هماهنگی مورد نیاز با نمایندگان محترم مجلس صورت گیرد. متاسفانه در حال حاضر به حدی این پرداخت ها

ناعادلانه است که آه از نهاد شهرداران ، اعضای شوراها و حتی مردم و سایر مسئولین برخی شهرها در آورده است.این چه
 مبلغی بالغ بر یک میلیارد تومان از ارزش92 هزار نفر برای مهرماه 5عدالتی است که یک شهر با جمعیتی کمتر از 

افزوده درآمد داشته باشد و شهری مثل زارچ با جمعیت چند برابر ، حدود یکصد میلیون تومان، شهر دیگر با جمعیت سه
2هزار نفر ، یک میلیارد تومان بگیرد و دیگری 

20
میلیون تومان و با کمال تعجب و تاسف ، یکی از شهرها حدود یازده میلیارد تومان به حسابش واریز شود.آیا این عدالت

است؟ آیا توسعه متوازن شهرها این است؟ یک شهردار نتواند حقوق کارمندان را بدهد و شهردار دیگر برای اینکه این مبالغ
هنگفت را کجا هزینه کند سردرگم باشد. یک شهرداری که برای طول سال یک میلیارد نیاز دارد در یک ماه یک میلیارد

بگیرد و یک شهرداری که صد برابر آن را نیاز دارد فقط صد میلیون به حسابش واریز شود.

  

در حال حاضر برخی شهرها با جمعیت بسیار کم آنقدر پول دارند که هیچ دغدغه ای ندارند و تنها نگرانی آنها کجا هزینه   
کردن است و شهرداران شهرهایی مثل تفت ، مهریز ، هرات ، مروست ، زارچ و... از بی پولی باید دائم از مردم شهر خود

آقایفراری باشند چون پولی برای پاسخگویی به حجم بالای مطالبات سطحی و اولیه مردم شهرهای خود نیز ندارند.
شهاستاندار

ری مثل زارچ از نظر جمعیت و وسعت شهری ، از مرکز بسیاری از شهرستانها اگر بزرگتر نباشد کوچکتر نیست ولی آیا می
دانید بودجه سال آن – آنهم در صورت تحقّق- برابر است با مبلغ واریزی 

2
ماه اعتبار ارزش افزوده شهرهایی مثل احمدآباد و یا عقدای اردکان که وسعت و جمعیت آنها 

یک پنجم
زارچ است.فلذا عاجزانه از شما می خواهیم و استدعا داریم با دستان توانای خود از طریق پیگیری اصلاح قانون مربوطه در
مجلس شورای اسلامی بساط این بی عدالتی را برچینید که این بزرگترین خدمت به مردم محروم بخش اعظمی از شهرهای

استان است که حق و حقوقات آنها بین چند شهر خاص در حال تقسیم شدن است.
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از خداوند توفیق روز افزون حضرتعالی را از خداوند متعال خواستاریم   
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